
 
 

 
 

Številka:   900-75/2022-4        

Datum:     5. 4. 2022 

          

Z A P I S N I K 

 

25.redne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL, ki je bila v torek,  12. 4. 2022 ob 17.00 uri, na sedežu 

Četrtne skupnosti Šiška, Kebetova 1, Ljubljana. 

 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklicala predsednica sveta 

Četrtne skupnosti Šiška ga. Darja Zajc. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Rihard Gerbec, Matjaž Slavko Ilnikar, Žiga Kosi, Tamara Krebelj, Beno 

Pehani, Igor Prodanović, Jožefa Sekulić, Ivan Šček, Mojca Škrinjar, Darja Zajc. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Lily Jeretina – opr., Marko Lemaić– opr, Miha Mahkota –opr., Branka 

Marinšek – opr., Sanja Mehmedić – opr., Tina Sekulić –opr.  

                  
OSTALI NAVZOČI:   Primož Metelko – predsednik PGD Sp. Šiška, Martin Golobič – poveljnik PGD Sp. 

Šiška, Matej Skočir – Policija Šiška, Rok Skočir – Mestno redarstvo,  Sanja Rizvič 

Ljubijankić SLS MU MOL, Janez Cerar – SLS MU MOL. 

 

Seja se je pričela ob 17.00 uri v navzočnosti 9 članov sveta. Predsednica sveta je ugotovila, da je svet 

sklepčen in lahko prične s sejo. Predsednica je odprla razpravo o predlaganem dnevnem redu.  

Ker razprave ni bilo je dala na glasovanje   

  

DNEVNI RED 25. redne seje: 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika 24. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL  

2. Aktualne zadeve  

3. Pobude in predlogi  

4. Razno 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet 

AD 1. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 25. SEJE SVETA ČS ŠIŠKA MOL  

 

Zapisnika sej so svetniki prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

Predsednica je odprla razpravo o zapisniku 25. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo, je dala predsedujoča na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 1/25: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 25. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana. 



 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta  

Sklep 1/25 je bil sprejet. 

 

AD 2. 

AKTUALNE ZADEVE 

 

Seje sta se udeležila g. Primož Metelko – predsednik PGD Sp. Šiška in  g. Martin Golobič– poveljnik 

PGD Sp. Šiška z namenom da svetnikom predstavita problematiko umeščanja doma PGD Sp. Šiška v 

prostor vezano na nameravane pozidave na področju kjer danes stoji dom PGD Sp. Šiška. Predsednica je 

pozdravila navzoča in jima predala besedo. Po predstavitvi problematike je predsednica odprla razpravo.  

Na sejo je pristopila ga. Škrinjar. 

V razpravi so sodelovali: g. Ilnikar, g. Šček, g. Golobič, g. Gerbec, g. Pehani, g. Prodanović, g. Metelko, 

ga. Škrinjar, g. Kosi in ga. Zajc.   

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 2/25: 

Svet ČS Šiška MOL se je se je seznanil z izzivi s katerimi se sooča PGD Sp. Šiška in se bo aktivno 

vključil v reševanje nastale problematike.  

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za je glasovalo 10 članov sveta  

Sklep 2/25 je bil sprejet. 

 

Sejo je zapustil g. Šček. Sejo sta zapustila predstavnika PGD Sp. Šiška. 

 

Nato je predsednica predala besedo g. Ilnikarju, ki se je udeležil sestanka na MOL glede OPPN 182 in s 

tem povezane pozidave Pod hribom, da svet seznani s sklepi sestanka. G. Ilnikar je svetnike seznanil s 

prilagoditvami OPPN 182 na pripombe krajanov, ki so jih podali na javni obravnavi v ČS Šiška.  

Po predstavitvi je predsednica odprla razpravo.  

V razpravi so sodelovali: g. Prodanović. 

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 3/25: 

Svet ČS Šiška se je seznanil prilagoditvami OPPN 182 Pod hribom na pripombe krajanov, ki so jih 

podali na javni obravnavi v ČS Šiška. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta  

Sklep 3/25 je bil sprejet. 

 

Nato je predsednica predala besedo g. Gerbcu, ki je svetnike seznanil, da so s kupnimi napori uspeli iz 

predloga OPN MOL izločiti nameravano pozidavo g. Gjure in podjetja Videoart v soseski ŠS6.  

Po predstavitvi je predsednica odprla razpravo.  

V razpravi so sodelovali: ga. Škrinjar, g. Gerbec, g. Kosi, g. Prodanović in ga. Zajc. 

 

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 4/25: 



 

 

Svet četrtne skupnosti Šiška se je seznanil z informacijo, da se iz OPN MOL izločijo parcela last 

podjetja Videoart oz. Bojana Gjure. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta  

Sklep 4/25 je bil sprejet. 

 

Nato je predsednica svetnike seznanila s pobudo ge. Garić, da se na Rakuševi cesti postavi semafor za 

pešce.  

Po predstavitvi je predsednica odprla razpravo.  

V razpravi so sodelovali: g. Skočir, g. Košir, g. Kosi, ga. Škrinjar, g. Gerbec, g. Prodanović in ga. Zajc. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 5/25: 

Svet ČS Šiška bo na naslednji seji opravil ogled na terenu in po tem sprejel odločitev. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta  

Sklep 5/25 je bil sprejet. 

AD 3. 

POBUDE IN PREDLOGI 

V nadaljevanju je svetnica ga. Krebelj izpostavila problem delovanja avtošole Blisk na Gorazdovi ulici, 

ki obratuje tudi ob sobotah in nedeljah in takrat njihovi tečajniki parkirajo vozila po zelenicah, po 

pločnikih kjer vozila ovirajo prehod in na ostalih nedovoljenih mestih. G. Košir je povedal da ima 

redarstvo ob sobotah in nedeljah aktivirano samo eno patruljo, ki pa deluje zgolj v centru mesta.  

V nadaljevanju je g. Košir svetnike seznanil s statističnimi podatki koliko, na katerih mestih in kakšne 

vrste prekrškov je bilo v preteklem letu s strani mestnega redarstva izrečenih na področju Šiške. 

Izpostavljena je bila tudi problematika mirujočega prometa na področju terasastih blokov v Kosezah.  

 

 

AD 4. 

RAZNO 

 

Svetniki g. Kosi je svetnike pozval, da posredujejo predloge za izvedbo dnevov ČS Šiška, ki bodo 

potekali zadnji teden v maju in prvi teden v juniju. 

Predsednica je svetnike seznanila, da je Urad za mladino sporočil, da MOL glede kandidature za prejem 

naziva Evropska prestolnica mladih 2025 ni bil uvrščeni v drugi krog. 

 

 

 

S tem je bil dnevni red 25. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška izčrpan. Predsednica je zaključila sejo ob 

19.30 uri. 

 

Zapisal: 

Janez Cerar 

 

Darja Zajc 

Predsednica Sveta Četrtne skupnosti Šiška 

Mestne občine Ljubljana 

 


